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گرانترین نقل و انتقالات در بین مربیان فوتبال
رکورد  ناگلزمــن  جولیان 
گرانتریــن انتقــال در بیــن 
مربی ها را در فوتبال جهان در 

اختیار دارد.
به گزارش ایســنا ، چلسی 
گراهام پاتر را از برایتون خرید 
و رقم کلانی را برای این مربی 
پرداخــت کرد. طبــق منابع 
مختلف چلسی ۱۸ میلیون یورو برای گراهام پاتر سرمربی برایتون پرداخت کرده 
است. به این ترتیب، این مرد انگلیسی به یکی از گرانترین مربیان جهان تبدیل 

شد.
اکنون در گزارشــی بررسی می کنیم که گرانترین مربی های دنیای توپ گرد 

چه کسانی هستند:
مارک هیوز )ولز( ۶.۳ میلیون یورو/ از بلکبرن به منچسترسیتی

مارک هیوز سرمربی موفق بلکبرن بود که این باشگاه را به سه نیمه نهایی جام 
حذفی پیاپی رساند. بعد از این موفقیت او مورد توجه منچسترسیتی بود و تیم 

انگلیسی رقم گزافی برای جذب هیوز پرداخت کرد.
در منچستر سیتی، مرد ولزی جانشین سون گوران اریکسون سوئدی شد تا 

به اولین مربی در دوران مالکیت حاکم ابوظبی تبدیل شود.
هیوز یک ســال و نیم در تیم منچسترسیتی کار کرد. او منچسترسیتی را به 
نیمه نهایی جام اتحادیه هدایت کرد. در دســامبر ۲۰۰۹، پس از شکست مقابل 

چلسی اخراج شد و روبرتو مانچینی ایتالیایی جایگزین او شد.
آدی هوتر )آلمان( ۷.۵ میلیون یورو/از اینتراخت به بوروسیامونشن گلادباخ  

هوتر در طول دوران حرفــه ای خود تقریباً تمام تیم های خود را به پیروزی 
در مســابقات هدایت کرد. گرودیگ و ســالزبورگ اتریش و یانگ بویز سوئیس 

تجربه های موفقیت آمیزی برای این مربی بودند.
تیم آلمانی آینتراخت فرانکفورت در سال ۲۰۱۸ او را به خدمت گرفت و او با 
فرانکفورت به نیمه نهایی لیگ اروپا رسید که این تیم در ضربات پنالتی مغلوب 
چلسی شد. هوتر بارها توسط رســانه ها و اتحادیه فوتبال آلمان به عنوان مربی 
ســال شناخته شد. او در ســال ۲۰۲۱ به بوروسیا مونشن گلادباخ رفت و سران 

تیم گلادباخ بابت او ۷.۵ میلیون یورو به اینتراخت فرانکفورت پرداخت کردند.
اولین فصل در باشــگاه جدید برای او خوب پیش نرفت و هوتر با این تیم در 

رده نهم لیگ قرار گرفت و در نتیجه او بوروسیا را ترک کرد.
ژوزه مورینیو )پرتغال( ۸ میلیون یورو/از اینتر  به رئال مادرید  

در آن زمان سرمربی پرتغالی بهترین مربی برای هر باشگاه برتر اروپا بود. در 
ســال ۲۰۱۰، اینتر تحت رهبری او برای اولین بار از ســال ۱۹۶۵ قهرمان لیگ 
قهرمانان شد. از سوی دیگر، رئال مادرید بهترین روزهای خود را سپری نمی کرد 
و برای جذب مورینیو اقدام کرد. آنها برای این متخصص پرتغالی ۸ میلیون یورو 

پرداخت کردند.
او به مدت ســه ســال در مادرید موفق به کسب عنوان لالیگا، جام حذفی و 

سوپرکاپ اسپانیا شد. با این حال لیگ قهرمانان کسب نشد.
روبن آموریم )پرتغال( ۱۰ میلیون یورو/از براگا به اسپورتینگ

با توجه به اینکه آموریم تنها دو ماه را در تیم براگا ســپری کرد ولی توانست 
ســران اسپورتینگ را برای یک انتقال پرســود متقاعد کند. اگرچه باشگاه های 
پرتغالی حتی در بین ۱۰ تیم ثروتمند اروپا هم قرار ندارند ولی سران اسپورتینگ 

برای جذب او اقدام به پرداخت مبلغ کلانی کردند.
آموریم جایگزین ریکاردو ساپینتو شد که تیم را به خوبی رهبری کرد اما دو 

بازی متوالی را باخت. 
کریستوف گالتیه )فرانسه( ۱۰ میلیون یورو/ از نیس به پاری سن ژرمن 
گالتیه کار مربیگری خود را در ســال ۱۹۹۹ در مارســی آغاز کرد. در سال 
۲۰۰۹، او هدایت سنت اتین را بر عهده گرفت. در چهار سال او سنت اتین را از 
یک تیم سطح پایین به باشگاهی برای رقابت برای کسب سهمیه اروپایی تبدیل 
کرد. در ســال ۲۰۱۷ او هدایت لیل را بر عهده گرفت. او موفق شــد باشگاه را از 

سقوط نجات دهد و فصل بعد، تیم تحت هدایت او به مقام دوم دست یافت.
او در فصــل ۲۱-۲۰۲۰  لیــل را که از نظر مالی با مشــکل مواجه بود را به 
قهرمانی رساند. پس از قهرمانی، گالتیه به نیس رفت و با این تیم به فینال جام 
حذفی فرانسه رسید و در این فصل او به عنوان سرمربی پاری سن ژرمن شروع 

کرد و تیم پاریسی ۱۰ میلیون یورو برای به خدمت گرفتن او به نیس پرداخت.
برندان راجرز )ایرلند شمالی( ۱۰.۵ میلیون یورو/ از سلتیک به لستر

سه فصل با سلتیک و سه قهرمانی باعث شد تا برندان راجرز راهی لسترسیتی 
شود. در زمســتان ۲۰۱۹، او به لستر رفت و قراردادی تا سال ۲۰۲۲ امضا کرد. 
پس از مدتی، لســتر قرارداد با این مربی را تا ســال ۲۰۲۵ تمدید کرد.  در سال 
۲۰۱۲ هم لیورپول ۶.۲ میلیون یورو به سوانسی برای جذب راجرز پرداخت کرد.

 آندره ویاش بواش )پرتغال( ۱۵ میلیون یورو/ از پورتو به چلسی
رسانه ها او را مورینیوی دوم می دانستند. ویاش بواش به عنوان دستیار مورینیو 
در پورتو، چلسی و اینتر کار کرد. او پس از شروع حرفه ای مستقل به سرمربیگری 
پورتو رســید که در همان فصل اول قهرمان لیگ پرتغال و لیگ اروپا شــد. در 
ادامه ویاش بواش هدایت چلسی را بر عهده گرفت. مالک باشگاه انگلیسی رومن 
آبراموویــچ برای جذب این مربی جوان مجبور شــد ۱۵ میلیــون یورو به پورتو 
بپردازد. با این حال مربی پرتغالی حتی نتوانســت فصل را به پایان برساند و در 

ماه مارس  اخراج شد.
جولیان ناگلزمن )آلمان( ۲۵ میلیون یورو/ از لایپزیگ به بایرن   

یکــی از آینده دارترین مربیان جهان در پاییــز ۲۰۲۱ هدایت بایرن مونیخ را 
بر عهده گرفت. در آن زمان مربی آلمانی ۳۳ ســاله بود و تجربه خوبی داشت. او 
دوران مربیگری خود را از سال ۲۰۰۸ آغاز کرد و از سال ۲۰۱۶ به عنوان سرمربی 
مشغول به کار شد. ناگلزمن در هوفنهایم جوانترین سرمربی تاریخ بوندسلیگا شد. 

در آن زمان او ۲۸ سال داشت.  
در سال ۲۰۱۸، او هدایت لایپزیگ را بر عهده گرفت که مجبور شد برای یک 
مربی جــوان ۵ میلیون یورو به هوفنهایم بپردازد. این تیم با هدایت ناگلزمن به 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا رسید و در آنجا مغلوب پاری سن ژرمن شد. این 

بهترین نتیجه برای این باشگاه در رقابت های اروپایی است.
بر اساس گزارش بیلد، لایپزیگ ۲۵ میلیون یورو از بایرن دریافت کرد تا اجازه 
حضور ناگلزمن را در بایرن مونیخ بدهد که این یک رکورد است. پیش از این هیچ 

باشگاهی حتی نزدیک به ۲۵ میلیون یورو برای یک مربی پرداخت نکرده بود.

علت نرفتن نوراللهی به اتریش مشخص شد

فدراسیون فوتبال درباره عدم حضور هافبک تیم ملی ایران در اردوی اتریش 
شفاف سازی کرد.

دپارتمان بین الملل فدراســیون فوتبال کلیه فرم ها، دعوتنامه و مدارک مورد 
نیاز جهت حضور در سفارت اتریش در کشور امارات را در موعد مقرر در اختیار 

احمد نورالهی قرار داده است.
با توجه به اینکه پروســه اداری سفارت اتریش در امارات بسیار متفاوت تر از 
سفارت اتریش در تهران است، بر همین اساس ویزای ایشان تاکنون صادر نشده 
و پیگیری های مستمر در خصوص صدور ویزای این ملی پوش در حال انجام است 

تا هر چه زودتر به کاروان تیم ملی در اتریش ملحق شود.
اردوی تیم ملی ایران از امروز در کشــور اتریش برگزار شــد تا کارلوس کی 
روش تیمش را برای تقابل دوستانه با اروگوئه و سنگال که به ترتیب یکم و پنجم 

مهرماه برگزار می شود ارزیابی کند.

گزارش

خبر

عضو ســابق کمیتــه بدوی صــدور مجوز 
حرفه ای باشــگاه ها می گوید در ایران فقط دو 

باشگاه مجوز حرفه ای دارند.
کاظم اولیایی در گفت وگو با ایســنا، درباره 
تشــکیل کمیته بدوی و استیناف صدور مجوز 
حرفه ای باشــگاه ها اظهار کرد: زمانی در فیفا 
بحث این بود که جام جهانی را دو ســال یک 
بــار برگزار کنند اما مخالفت و قرار شــد برای 
توسعه فوتبال توجه ها معطوف به باشگاه شود 
و بــه همین خاطر فیفا بحــث فرپلی مالی را 
تصویب و ابلاغ کرد. این موضوع از سال ۲۰۱۵ 
در یوفا اجرا می شود تا باشگاه ها فقط از درآمد 
خودشــان هزینه های جــاری را تامین کنند. 
این موضوع جلوی پولشــویی را خواهد گرفت 
و همچنین باشــگاه ها به عنوان بنگاه تجاری و 
با قوانین تجارت اداره می شوند. به همین جهت 
فیفا با یک شــرکت قرارداد متعقد می کند که 
بر باشگاه ها نظارت کند واستانداردهای لازم را 
اعمال کند. به همین دلیل در اساســنامه های 
فدراسیون کمیته های صدور مجوز شرکت در 
مسابقات تشکیل شــد که کارش صدور مجوز 
 AFC برای باشــگاه ها بود. قبلا این کمیته در
تشــکیل شده بود و نماینده این نهاد به تهران 
می آمد و مدارک باشــگاه ها را بررسی می کرد 
اما بعدها این کمیته ها در کشــورها تشــکیل 
شــد تا از نزدیک مدارک باشگاه ها را بررسی و 

مجوز حضور در مســابقات را در کلیه سطوح 
صادر کنــد. وی در ادامه درباره تعلیق کمیته 
بدوی و اســتیناف صدور مجــوز حرفه ای هم 
گفت: این کمیته ها رکن هستند و باید توسط 
فدراســیون ها تشکیل شوند. تمام باشگاه هایی 
که در لیگ شرکت می کنند باید مجوز شرکت 
در مسابقات داشته باشــند. هنوز باشگاه های 
ما مجوز ملی برای حضور در مســابقات ندارند 
و اگر کنفدراســیون روی این موضوع دســت 

بگذارد ممکن اســت که لیگ ما را تعلیق کند. 
باشــگاه ها حتی در لیگ دو، لیگ سه هم باید 
استانداردهایی را داشته باشند. امسال متاسفانه 
چندباشــگاه در اســتان خودزمین مســابقه 
نداشتند و در استان دیگری میزبانی می کنند 
که این موضوع  یعنی استانداردهای لازم جهت 

شرکت در مسابقات رعایت نشده است.
او دربــاره نحــوه انتخاب اعضــای کمیته 
صدور مجوز حرفه ای هم گفــت: در ماده ۵۸ 

اساسنامه آمده است که کمیته ها به پیشنهاد 
رئیس فدراسیون و تصویب هیات رئیسه که به 
تایید کنفدراســیون فوتبال آسیا برسد. بعد از 
تایید، AFC ســوابق افراد را بررسی می کند 
و بعــد از اخذ تعهدات مبنی بر راســتگویی و 
... کار کمیته شــروع می شود. سال گذشته که 
آقای عزیزی خادم حضور داشتند کمیته بدوی 
مدارک دو باشگاه استقلال و پرسپولیس را تایید 
نکرد اما در کمیته اســتیناف با حضور وکیل و 

وزیر و کلی بگیر و بنند، به غلط مجوز سه ماهه 
دادند کــه این موضوع در آیین نامه داخلی بود 
ولی در آیین نامه کنفدراســیون فوتبال آســیا 
نبود. البته این تنها مشکل نبود. اعضای کمیته 
بدوی که به تایید آقای عزیزی خادم رســیده 
بودند، تایید هیات رئیســه را نداشــتند و این 
موضــوع به عنوان ایراد کار به AFC منعکس 
شد. در ادامه کنفدراسیون فوتبال آسیا کمیته 
را تعلیق کرد تا جلسه هیات رئیسه تشکل شود 
و اعضا تایید شوند. الان هم این کمیته ها تعلیق 
هستند. اولیایی در ادامه گفت: کسانی که قبلا 
کار می کردند آیین نامه غلطی نوشته اند و الان 
باید آیین نامه اصلاح شود و کمیته ها به تایید 
هیات رئیســه برســند و این کمیته ها زیر نظر 
فدراســیون فوتبال کار کنند. قبــلا در دوره 
ریاســت قبلی آقای تاج، جسله ها با حضور او 
و در اتاق خودشــان تشکیل می شد اما بعد از 
ایشــان آقایان می خواستند این کمیته در دل 
سازمان لیگ فعالیت کند و هر زمانی نیاز بود 
روی این کمیته ها معامله شــود. پارسال تنها 
سالی بود که نتوانستد معامله کنند. سال قبل 
از آن هم وزیر شــخصا تعهدداده بود و با انجام 
ندادن تعهدات آبروریزی بزرگی شــد. در حال 
حاضر فقط دو باشــگاه سپاهان و فولاد مجوز 
شرکت در مسابقات بین المللی را دارند و سایر 

باشگاه ها مشکل قانونی دارند.

دارنــده مدال های طلای جهان و المپیــک، با تاکید بر 
اینکه عملکرد و افتخارات محمد بنا در کشتی فرنگی ایران 
نیازی به توضیح ندارد، گفت: ما کشــتی گیر هستیم و برای 
ما تفاوتی ندارد که چه کســی ســرمربی تیم ملی باشد اما 

امیدوارم بتوانیم از حضور بنا در کنار تیم انگیزه بگیریم.
محمدرضا گرایی در گفتگو با ایسنا، درباره عملکرد تیم 
ملی کشتی فرنگی در رقابت های قهرمانی جهان، اظهار کرد: 
به هر حال مســابقات جهانی در صربستان به پایان رسید 
و تیم ملی ایران هر چند شایســتگی رسیدن به مدال های 
بیشتر و خوشرنگ تری را داشت اما در نهایت کشتی فرنگی 
ایران با ۲ مدال نقره و یک برنز و کســب عنوان چهارمی به 
کار خود پایــان داد. امیدوارم بتوانیم با برطرف کردن نقاط 
ضعف مان در اردوهای تیم ملی، ســال آینده عملکرد بسیار 
خوبی داشــته باشیم و با کسب عنوان قهرمانی جهان باعث 

خوشحالی مردم شویم.
دارنده مدال های طلای جهان و المپیک، درباره کســب 
مدال نقره جهان و شکســت دور از انتظار مقابل کشتی گیر 
صربستان در دیدار نهایی، گفت: در مبارزه فینال مقداری در 
امتیاز گرفتن عجله کردم که همین موضوع به ضررم تمام 
شد و باعث شــد امتیاز از دست بدهم. در ثانیه های پایانی 
نیز کشــتی از دستم در رفت و در نهایت نتوانستم به مدال 

طلا برسم.
وی در پاسخ به این ســوال که آیا حریف صرب فراتر از 
حد تصور او عمل کرد یا خیر، گفت: نه. اتفاقا می توانم بگویم 
مبارزه با او از رقبای دیگر من در این مســابقات نیز آسان تر 

بود امــا همانطور که گفتم عجله خــودم در گرفتن امتیاز 
مهمترین عامل باختم در مبارزه فینال بود. 

فرنگــی کار وزن ۶۷ کیلوگــرم ایران، دربــاره اظهارات 
کشتی گیر صرب مبنی بر اینکه گرایی تحت فشار روانی قرار 
داشــت، گفت: نه به آن شدت تحت فشــار روانی نبودم اما 
به هر حال آن ها از امتیاز میزبانی برخوردار بودند و فشــار 

تماشاگران حاضر در سالن نیز در این باخت تاثیرگذار بود.
گرایی در پاســخ به این سوال که آیا از عملکرد خود در 
این رقابت ها راضی است یا خیر، خاطرنشان کرد: تا قبل از 
فینال کشتی هایی که می خواســتم را گرفتم اما در فینال 
عجله کردم و همین عجله باعث شکســتم شــد. ان شاءالله 
در مســابقات بعدی با برطرف کردن نقاط ضعفم، دیگر این 
اشــتباهات را تکرار نکنم و در نهایت با کسب مدال طلای 
المپیک باز هم باعث شادی هموطنانم شوم. مهمترین هدف 
من تکرار طلای المپیک اســت و در ایــن راه با همه توانم 

تمرین می کنم و رو به جلو می روم.
دارنده مدال طلای المپیک و مدال طلای جهان در سال 
۲۰۲۱، درباره عملکرد برادرش محمدعلی گرایی، نیز اظهار 
کرد: به نظر من شانس با علی یار نبود و مبارزه را به حریف 
کره ای واگذار کرد. ان شــاءالله با همدیگر استارت کارمان را 
می زنیم و با همه توان برای کســب بهترین نتایج به میدان 

خواهیم رفت.
گرایــی در ادامــه ، دربــاره کناره گیری محمــد بنا از 
سرمربیگری تیم ملی کشتی فرنگی، گفت: آقای بنا کارنامه 
مشــخصی در کشــتی فرنگی ما دارد که نیازی به توضیح 

درباره آن نیســت. او اسطوره کشتی فرنگی ایران است و در 
این چند سال نیز کشتی فرنگی ما با او به مدال های زیادی 
رسیده اســت. نمی توانیم با یک رویداد درباره او نظر منفی 
بدهیم و کارنامه او را زیر سوال ببریم. او کارنامه قابل قبولی 
در کشتی ما داشته و امیدوارم هر کجا که هست سلامت و 

در کارش موفق باشد.
پرافتخارترین فرنگی کار حال حاضر ایران، در پاســخ به 
این سوال که آیا مخالف کناره گیری محمد بناست یا خیر، 
خاطرنشان کرد: ما کشتی گیر هستیم و این اختیار در دست 
ما نیست. برای ما فرقی نمی کند که چه کسی سرمربی تیم 
ملی باشد اما حضور محمد بنا در کنار ما باعث می شود انگیزه 

بیشــتری بگیریم. وی در ادامه درباره از دست رفتن فرصت 
طلایی ایران برای قهرمانی در رقابت های قهرمانی جهان با 
توجه به غیبت روسیه، گفت: نمی توانیم بگوییم چون روسیه 
در این مســابقات غایب بود، تیم های دیگر قدرتی نداشتند 
پس ما باید قهرمان می شدیم. کشتی فرنگی در اروپا مدعیان 
زیادی دارد و همانطور که دیدیم کشــوری مثل صربستان 
4 مدال طلا کســب کرد. حتی اگر خود روسیه هم در این 
مســابقات حضور داشت باز هم نمی توانستیم بگوییم حتما 
روس ها قهرمان می شدند. خیلی از کشورها در کشتی فرنگی 
صاحب ســبک هستند و قهرمانان شاخصی دارند که کار را 

واقعا سخت می کند.

ســرمربی تیم ملی فوتســال ایران با بیان اینکه حضور 
در تورنمنت تایلند کمک زیادی به او در آستانه مسابقات 
قهرمانی آســیا کرده اســت، گفت: چهار بازیکن ما دچار 

آسیب دیدگی بودند.
بــه گزارش  مهر، تیم ملی فوتســال ایران در آســتانه 
مسابقات فوتســال قهرمانی آســیا، به تورنمنت ۶ جانبه 
تایلند رفت تا شاگردان وحید شمسایی اردوی اصلی آماده 
سازی خود را در این تورنمنت پشت سر بگذارند. ایران در 
مرحله گروهی با شکســت فنلاند و ویتنام به مرحله نیمه 
نهایــی صعود کرد و در این مرحله هم تایلند را با نتیجه ۳ 
بر ۲ از پیش رو برداشت. ملی پوشان اما در نهایت در دیدار 
فینال با نتیجه ۳ به 4 مقابل مراکش شکســت خوردند و 

نایب قهرمان شدند.
وحید شمســایی، ضمن تشریح عملکرد تیمش در این 
تورنمنت، از حضور پرقدرت تایلند و ویتنام در مســابقات 
آسیایی خبر داد و تاکید کرد که باخت به مراکش در فینال 

کمک زیادی به او کرده است:
با چهار سبک در تایلند بازی کردیم

تورنمنت تایلند به ما خیلی کمک کرد. شاید تا شبی که 
به تایلند رفتیم اینقدر از این تورنمنت ذهنیت نداشــتم تا 
اینکه وارد مسابقات شدیم. بر اساس رجیستر بازیکنان، ۱۶ 
نفر را به تایلند بردم تا آنها را در یک تورنمنت بین المللی 
از نزدیک ببینم. با چهار سبک متفاوت تا دیدار فینال بازی 
کردیم و خوشحالم که بازیکنان هم عملکرد خوبی داشتند.

تایلند و ویتنام متفاوت به کویت می آیند
فنلاند یک تیم فیزیکی و ماشــینی بــود. در بازی اول 
مقابل آنها قرار گرفتیم و شــرایط خوبی داشــتیم. ویتنام 
و تایلند هم پیشــرفت زیادی داشــته اند. با این دو تیم در 
مســابقات قهرمانی آســیا حریف مســتقیم نیستیم ولی 
احتمــال دارد در مرحله حذفی ابتدا با ویتنام و ســپس با 
تایلند روبرو بشویم. به هر حال این تورنمنت، شبیه سازی 
خوبی برای ما بود. ویتنام مربی آرژانتینی آورده که دوست 
خود من بود. تایلند هم با مربی اســپانیایی سر سخت بود 
و قطعاً در مسابقات قهرمانی آسیا متفاوت ظاهر می شوند.

خدا مرا دوست داشت که به مراکش باختیم
ما شکل جدیدی را در تیم ملی پیاده کردیم و سیستم 
دفاعــی را تغییر دادیم. این نیاز به زمان دارد. ســه بازی 
فوق العاده را پشــت سر گذاشتیم. مقابل مراکش هم خدا 
مرا دوســت داشت که باختیم چون اگر در این بازی پیروز 

می شدیم شاید فکر می کردیم همه چیز ایده آل است.
در کویت حق باخت نداریم

این تورنمنت چند مزیت داشــت. از بازیکنان شناخت 
کامل تری پیدا کردیم. علاوه بر این زوج سازی انجام دادیم 
و برنامه ها را در قالب مسابقه پیاده کردیم. در این تورنمنت 
حتی پیش آمد که ابتدا از حریف عقب بیافتیم و در نهایت 
به بازی برگردیم و برنده بشویم. در واقع هر کاری که باید 
انجام می دادیم، انجام شــد. در تایلند حق داشتیم ببازیم 
ولی در مسابقات قهرمانی آسیا در کویت حق باخت نداریم.

خط خوردن دو بازیکن از لیست تایلند
از ۱۶ بازیکنــی که به تایلند بردیم، ۱4 نفر را به کویت 
می بریم. کار را با همین بازیکنان شــروع کردیم و خدا را 
خوش نمی آیــد بازیکن دیگری در این مقطع اضافه کنیم 
بخصوص که بازی هــای تدارکاتی را با همین بازیکنان در 

تایلند انجام دادیم.
راهکار برای حل مشکلات دفاعی تیم

ما شــب گذشته به ایران رســیدیم و دو روز استراحت 
داریــم. از آن طرف باید چهار روز زودتــر به کویت برویم 
یعنی احتمالاً اول مهر. در واقع سه روز بیشتر برای تمرین 
در تهران کار نداریــم در حالی که نمی توانیم به بازیکنان 

هم فشــار بیاوریم. در این مدت باید فیلم بازی ها را برای 
بازیکنان بگذاریــم و آنالیز کنیم تــا از این طریق درصد 
خطاها و اشــتباهات کمتر بشــود. وقتی یکسری بازیکن 
جوان و جدید می آوریــد نیاز به زمان دارید و از این بابت 

ناراحت نیستم.
چهار بازیکن مصدوم بودند

در بازی با مراکش ســعید احمدعباسی و سالار آقاپور 
آسیب دیدند ولی خدا را شکر الان مشکلی ندارند. رفیعی 
پور و سنگ سفیدی هم کمردرد و مچ درد داشتند. آنها با 
غیرت و شرف بازی کردند ولی مشکلی برای همراهی تیم 

ملی در مسابقات قهرمانی آسیا ندارند.

مجوزحرفهایاستقلالوپرسپولیسصادرمیشود؟

محمدرضا گرایی: عجله باعث شکستم در فینال شد

وحید شمسایی:

خدا مرا دوست داشت که به مراکش باختیم

تعدادی از بازیکنان کیان نیشــابور مدعی شدند که در 
طول لیگ از طرف مدیرعامــل این تیم تهدید به اخراج از 

خوابگاه و قطع غذا شده اند.
بــه گزارش ایســنا، لیگ برتر فوتبال زنــان نهم خرداد 
ماه ۱4۰۱ به پایان رســید و از آن زمــان تاکنون دختران 
فوتبالیســت کیان نیشابور هنوز مبالغ قرارداد خود را کامل 
دریافت نکرده اند. تعدادی از بازیکنان این تیم که نخواستند 

نامشان فاش شود، در گفت وگو با ایسنا حقایقی تکان دهنده 
از اوضاع خود در لیگ بیان کردند.

این بازیکنان اطلاع دادند که مدیریت باشــگاه در زمان 
عقد قرارداد تعدادی از مســئولان شــهر از جمله چنارانی 
نماینده مجلس را به تمرین تیــم برده از اوضاع خوب تیم 
با آنها صحبت کرده اســت اما از هفتــه پنجم به بعد و در 
موعد پرداخت قســط دوم قراردادها، با بهانه نتایج ضعیف 

۵ درصــد مبلــغ را کم می کنــد. این در حالی اســت که 
همسر مدیرعامل باشــگاه به ادعای بازیکنان تیم با مدرک 
مربیگری C فوتسال به عنوان سرمربی تیم انتخاب می شود 
و قــراردادی 4۰۰ میلیون تومانی امضا می کند اما بالاترین 
مبلغ قرارداد بازیکنان ۶۰ و پایین ترین آن ۱۰ میلیون تومان 
است. البته برخی از بازیکنان بومی هم با قرارداد سفید امضا 
در مسابقات شرکت کردند. این بازیکنان با بیان اینکه طبق 
قرارداد حدود ۳۰ درصــد پیش پرداخت گرفتند، گفتند:« 
مربی، بازیکنانی که تازه از فوتسال آورده بود را فیکس بازی 
می داد اما بازیکنان لیگ برتری روی ســکو و نیمکت بودند 
حتی با ۵، ۶ نفر از بازیکنان یک طرفه فسخ کردند و آنها را 

به خانه هایشان فرستادند. »
» هر شکلی بود بازی کردیم تا زمان قسط سوم که گفت 
پول ندارم. در حالی که پیش از این به ما گفته بود پولی که 
می خواهم به شــما بدهم اندازه پول یک ماه بچه من است. 
حدود ۱۸ نفر از بازیکنان اعتصاب کردیم. به سوییت هایمان 
آمد و با تهدیــد به برخی از بازیکنان گفت، قرارداد شــما 
ســه فصل اســت و اگر بازی نکنید دو فصل خانه نشینتان 
می کنــم. بعد از تهدیدها ۷، ۸ نفر را جــدا کرد اما ۱۱ نفر 
روی اعتصابمــان ماندیم. به جــای اینکه ما را راضی کند و 
با اطمینان از اینکه تیم دیگر سقوط نمی کند، با پنج نفر از 

بازیکنان نونهالان قرارداد بست.«
این بازیکنان مدعی شدند که مدیرعامل باشگاه با کارخانه 
فولاد تماس گرفته و گفته این بازیکنان را از خوابگاه بیرون 

و غذایشــان را قطع کنید و ادامه دادند:« قبل از این ماجرا 
دو ماه غذای ما قطع شــده بود. خودش یک وعده برایمان 
می خرید و مواد غذایی برایمان می آورد و یک وعده دیگر هم 

خودمان درست می کردیم. »
بعــد از پایان لیگ به بازیکنان چند تاریخ برای پرداخت 
قرارداد می دهد اما در نهایــت به آنها می گوید ۹ درصد به 
دلیــل مالیــات و ۲۰ درصد هم به خاطــر نتایج ضعیف از 
قراردادها کم می شود. این بازیکنان در واکنش به این موضوع 
گفتند:«مبلغ ما خیلی کم بود و با وجود آسیب دیدگی بازی 
کردیم امــا به خاطر اعتصابمان با ما لــج کرد. آنقدر مبلغ 
بعضی از بازیکنان پایین بود که خجالت می کشیدیم مطرح 
کنیم. گفتیم قرارداد بازیکن نیمکت نشــین سپاهان ۱۲۰ 
میلیون تومان است اما قرارداد ما نصف این مبلغ هم نیست. 
گفتیم اگر باشگاه ما را نمی خواهد پولمان را بدهید تا برویم 
اما ما را از خوابگاه بیرون کردند، حتی نگهبان هم دلش برای 
ما می سوخت و بچه های بومی می گفتند به خانه ما بیایید«.

بحث قراردادها و کم کردن درصدی از آنها به خواســته 
مدیرعامل باشگاه موضوعی قدیمی در فوتبال زنان است که 
هنوز حل نشــده اســت. پیش از این هم بازیکنان تیم های 
دیگری همچون ســارگل بوشهر مشــکلاتی از این دست 
داشتند. به نظر می رسد مسئولان فدراسیون فوتبال و کمیته 
زنان باید به عدم دریافت مطالبــات بازیکنان ورود کنند و 
قوانین سفت و سخت تری برای احقاق حق بازیکنان به اجرا 

درآوردند. 

روایتی تکان دهنده از دختران فوتبالیست نیشابور

»گفتند غذا را قطع و از خوابگاه بیرون مان کنند«


